
 

Spørsmål til fylkesordfører: Konverteringsterapi 

Det er over 40 år siden homofili ble fjernet som en psykiatrisk diagnose i Norge.  
Likevel tillater en fremdeles en praksis som behandler skeive som syke og syndige. 
Konverteringsterapi er ikke bare lov i Norge i dag, det blir til og med utført med  
statsstøtte. 

I oktober i år ble det kjent at en kontroversiell irsk foredragsholder var invitert for å 
holde et foredrag med temaet «Korleis hjelper vi dei som ønsker å forlate  
homoseksuell praksis og kjensler» Det var en frikirke som sto for arrangementet, men 
det ble holdt i lokalene til lærerhøgskolen NLA. Det har i etterkant av dette kommet 
mange sterke reaksjoner. Flere har stått fram med sine historier om hvordan de har 
vært utsatt for denne såkalte konverteringsterapien.  Det har i hovedsak vært voksne 
som har stått fram med sine historier, men flere av dem var unge da de ble utsatt for 
dette.  

Og, Fylkesordfører, det er de unge jeg er oppriktig bekymret for. Vi vet alle hvilke  
konsekvenser det kan få når vi påtvinger et ungt menneske både skam og skyld for 
legningen sin, potensielt tragiske konsekvenser.  

Å elske en person av samme kjønn er ikke «feil», eller noe som skal «kureres». 

Om «Homoterapi» skal forbys ved lov er det stortinget som må vedta, men fylket, som 
ansvarlig for alle de videregående elevene i fylket, har et ansvar å sikre en  
helsefremmende og trygg skolehverdag, uten at elevene blir påført psykiske  
belastninger. 

Fylkesordfører spørsmålet mitt blir dermed:  
1) Vet fylkesordføreren om det foregår konverteringsterapi i, eller i tilknytning til de 
videregående skolene i fylket? 

2) Hvis fylkesordføreren ikke vet, vil han da sette i gang en undersøkelse for å avklare 
dette? 
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